
Protokoll vid styrelsemöte 2  20200907

Närvarande: Anita Afzelius-Alm, Lars Andersson, Jan-Olof Gunnarsson, Karl 
Gustav Bynke, Erik Sånnek, Aina Andersén, Eva Lindholm och P-O Damberg.

Ett digitalt möte via zoom.

§1 Inledning
Ordföranden Anita Afzelius-Alm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Godkännande av ärendelista
Styrelsen godkände förslaget till ärendelista. 

§3 Föregående mötes protokoll
 Föregående mötes protokoll gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

§4 Medlemsfrågor
Jan-Olof informerade att medlemsantalet nu är 473.
Av våra 473 medlemmar har drygt 300 e-post.
Under 2020 har 22 medlemmar avlidit.
Den 17 september kl:10-12 hålls ett webbinfomöte om ”Inte ensam”, det är bra om de 
som har möjlighet lyssnar av detta. Vid nästa styrelsemöte tar vi ställning till om några 
av förslagen kan inkluderas i vår verksamhet.

§5 KPR 
KPR:s AU har haft ett möte den 24/8.
Till KPR;s möte den14/9 har man önskat att få träffa omsorgschefen med flera.
Den 9/9 har lilla byggruppen för särskilt boende möte.
P-O  kommer att vara med på ett möte om ”attraktivt boende att åldras i”.
P-O är med på ett möte den 16/9 om situationen på våra sjukhus.

§6 Övriga rapporter
P-O informerade om att distriktet haft ett möte den 2/9.
Det är inte planerat några utbildningar eller kurser ännu.
Ella Johansson är ny distriktsordförande.
Ny sekreterare är Jan Erik Sandgren som valdes på mötet den 2/9. Eftersom den på 
distriktsstämman nyvalda sekreteraren avgått finns nu bara en sekreterare.
Distriktskontoret har flyttat från Vara till Skövde i Vuxenskolans lokaler.
Två skrivelser har kommit från förbundet:



14/8 rekommendationer vid ordnande av aktiviteter och en uppföljande skrivelse 3/9 
där man avråder från alla möten inomhus och aktiviteter där man delar material. 
På förbundets hemsida finns möjlighet att skriva på ett upprop: ”Vi inom SPF 
Seniorerna kräver:” Styrelsen uppmanas att skriva under.

§7 Ekonomi
Erik redovisade ekonomirapporten som läggs till handlingarna.
Inga synpunkter.

§8 Program
           Boulen är igång med sin verksamhet men i mindre omfattning och så coronasäkert 

som möjligt. En tävling är genomförd.
           Vattengympan är tänkt att börja den 22/9.
           Ett förslag var att kunna ha Luciafirandet på Focus med ordentligt avstånd mellan 

deltagarna.
           I övrigt inga planerade aktiviteter.

           
§9 Genomgång av webbsidan
Kalle har sett att det är en viss aktivitet på hemsidan, han kommer att lägga ut ett 
reportage om vårt styrelsemöte.

 
§10 Marknadsföring av vår verksamhet.
Erik informerade att våra pikétröjor har kommit.

§11 Extra friskvårdspengar 2020 från vuxenskolan för aktiviteter och goda 
kostvanor/ kan flyttas till 2021?
Aina får i uppdrag att ta kontakt med Vuxenskolan för att efterhöra.

§12 Ny fördelningsnyckel för trivselpengar.
Kalle har fått i uppgift att komma med förslag till ny fördelning av våra trivselpengar.  
Vi fortsätter diskussionen vid nästa möte. Vi beslöt tidigare att 25000 skall anslås till 
detta. De ytterliga grupper som vi diskuterar är köksgruppen, lotterigruppen, 
välkomstgruppen och seniorcafégruppen. Det poängteras att det är viktigt att inte 
någon förbises.

§13 Kurs/information för aktivitetsansvariga
På nästa möte med aktivitetsgrupperna ska vi ha en genomgång av skatteregler vid  
användning av medel inom grupperna. Erik fick i uppdrag att höra sig för med Gunnar 
Wilsson om den informationen.



§14 Ny profil socialt
 Anita tar upp frågan om föreningens framtida sociala engagemang. Diskussion. Vi 
skall återkomma med frågeställningen.

§15 Introduktion av ny aktivitet 
Anita berättade att Roland Johansson tagit kontakt och föreslagit att han kan vara 
med och starta en badmintongrupp tillsammans med PRO och SPF om intresse finns.
Kalle tog upp att vi även kan starta en Padel aktivitet, han undersöker närmare 
kostnader för detta. Mer information om dessa möjliga aktiviteter finns förhoppningsvis
till nästa möte.
 

§16 Övrigt
Erik informerade att han ansökt om att slippa lämna deklaration och fått godkänt till 
2023.

§16 Nästa styrelsemöte
Nästa styrelsemöte hålls den 27 oktober 2020 kl:09:00 på Seniorkafét. 

§17 Nästa månadsmöte
Inget planerat

§18 Avslutning
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Justeras

Anita Afzelius-Alm                                         Lars Andersson
Ordförande                                                    Sekreterare


